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Deze zijn toen door de leden 

goedgekeurd, echter het huidige 

bestuur stelt nog een paar 

aanvullende wijzigingen voor die na 

goedkeuring toegevoegd zullen 

worden en daarna gaan ze naar de 

notaris ter ondertekening. Voor de 

formele besluitvorming is een quotum 

nodig dat in de extra ALV niet 

gehaald is. Daarom is er op 8 

november een 2e extra ALV 

uitgeschreven om de statuten te 

accorderen. 

 

Op de extra ALV is ook gesproken 

en gediscussieerd over een andere 

manier om de contributie vast te 

stellen. In het kort is het voorstel om 

een basis club lidmaatschapstarief in 

te voeren voor iedereen die lid wil 

zijn van De Ham. De KNZB kosten 

zijn helder gemaakt en afhankelijk 

van wat een lid wil doen binnen onze 

club wordt betaald voor die gewenste 

modules. Daarmee wordt er een 

ongelijkheid tussen leden die niet, 2x 

of 5x in het water liggen 

weggenomen en is het daardoor 

eerlijker en transparanter. De 

structuur van de contributie opbouw 

is aangenomen maar er zijn nog wat 

aanvullende wijzigingen voorgesteld 

door de extra ALV die inmiddels 

verwerkt zijn. Dit stuk staat ook op 

de agenda van de 2e extra ALV ter 

accordering en invoering. 

 

Ik wens u in goede gezondheid te 

treffen bij de komende activiteiten. 

 

 
 

 

Richting het jubileumjaar 
Van uw voorzitter  

-------------- WIM IJSSELDIJK ZV De Ham kent een enorm grote 

groep vrijwilligers waar we ontzettend 

blij van worden. Zonder deze groep 

mensen is het onmogelijk om zwem- 

en polowedstrijden te spelen. 

Daarnaast zorgen de vrijwilligers ook 

voor de organisatie rondom het 

besturen van de club en commissies, 

trainingen, evenementen, toernooien 

en alle activiteiten die er zijn en die 

ik niet genoemd heb. Ik wil de 

vrijwilligers hierbij bedanken voor hun 

tomeloze inzet en betrokkenheid. 
 

De vereniging heeft een erkenning 

gekregen voor Veilig Sportklimaat 

omdat dit is geborgd in het beleid. 

We kennen bij de club codes, 

gedragsregels en hebben 2 

verenigingscontactpersonen (VCP). Eén 

van de regels om sociale veiligheid te 

bewaken is, het hebben van een VOG 

van onze vrijwilligers. Daarvoor is er 

een gratis VOG regeling door de 

overheid ontwikkeld en zij adviseren 

ons na 3 jaar de VOG’s te 

vernieuwen. Om up-to-date te zijn is 

onze secretaris hard bezig met het 

aanvragen en ik verzoek u om 

medewerking ter verkrijging van de 

gratis VOG. 

 

Er is een extra ALV gehouden op 19 

oktober jl. waarin gesproken is over 

een aantal wijzigingen van onze 

statuten. De huidige statuten dateren 

van 14 juli 1994 en in januari 2022 

heeft het toenmalige bestuur in de 

ALV wijzigingen voorgesteld vanwege 

de invoering van de Wet Bestuur en 

Toezicht Rechtspersonen (WBTR).  

 

Nog een tweetal maanden en het is 2024, 

het jaar waarin onze bloeiende en 

boeiende club 100 jaar bestaat. Dit gaan 

we vieren en het startschot voor diverse 

evenementen in het feestjaar wordt 

gegeven op zaterdag 6 januari van 17 tot 

19 uur tijdens de Nieuwjaarsreceptie in de 

Crommenije. De receptie wordt vooraf 

gegaan door estafette zwemmen en het 

oliebollentoernooi dat voor iedereen 

toegankelijk zal zijn.  
 

Het feestjaar heeft de volle aandacht: wat 

gaan we doen, wie doet wat op welke 

datum en er wordt uitgezocht of er 

badwater beschikbaar is. Besprekingen over 

wat wel of niet mogelijk is worden gevoerd 

met het management van de Crommenije 

en dat gaat in goede harmonie. Gelukkig 

zijn er ook diverse initiatieven die geld 

opleveren om het jubileumjaar financieel 

goed door te komen en om nieuwe 

materialen aan te schaffen.  
 

Er zijn acties gepland en er zijn 

verschillende fondsen aangeschreven en 

een aantal daarvan zullen een donatie 

doen. Al met al gaat het een onvergetelijk 

jaar worden voor al onze leden. We willen 

graag dat er voor iedereen de mogelijkheid 

is om aan een event mee te doen. Alle 

leden zijn ons dierbaar en geloof me die 

vergeten we echt niet. Het zou overigens 

prachtig zijn als u zich in wil zetten om 

sponsoren aan te melden bij de 

sponsorcommissie. Het liefst natuurlijk voor 

meerdere jaren maar ook het lidmaatschap 

van de club van 100 wordt zeer op prijs 

gesteld. 
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Steun onze club  
Sparen bij Vomar  
 
STEUN ONZE CLUB DOOR 

BOODSCHAPPEN TE DOEN BIJ 

VOMAR 

 

Spek eenvoudig én geheel kosteloos 

onze clubkas door boodschappen te 

doen bij Vomar: dit kan nu heel 

eenvoudig met Club is Koning. Meld 

je aan via onderstaande stappen en 

spaar mee!  

 

Download de Vomar-app en maak 

hierin een digitale Klant-is-Koning 

kaart aan. Wil je liever een fysieke 

kaart? Deze kun je gratis 

meenemen bij jouw Vomar. 

 

Koppel vervolgens je kaart aan de 

club met onze unieke clubcode: 

ZVKO2023 

 

Laat altijd je kaart of app scannen 

bij je boodschappen. Je spaart 

automatisch mee! 

 

Vomar maakt ieder kwartaal 0.5% 

van het bedrag dat alle leden aan 

boodschappen besteden over naar 

onze club. 

 

Kortom, het is in een mum van tijd 

geregeld en kost jou helemaal niets 

extra. Koppel dus snel je kaart en 

spek onze clubkas! 

 

Kijk voor meer informatie over 

clubsparen op www.vomar.nl/cik 

 

 
 

 

 

Deelnemers en begeleiding van het trainingskamp van de zwemafdeling.  

 

Trainingskamp zwemmen 
Enthousiasme en saamhorigheid  

 

-------------- RAOUL LIEVERST 

 
Na 8 maanden voorbereiding was het 

vrijdag 20 oktober eindelijk zover, 

trainingskamp 2023 in Vierhouten. 

 

Met een groep van 50 zwemmers en 13 

begeleiders vertrokken we vrijdag 20 

oktober per touringbus naar Vierhouten 

waar ons een druk en vol programma te 

wachten stond. Een programma waar 

plezier centraal stond met daaromheen 

de serieuze dingen als trainen en 

voorlichtingen. Van dropping tot kleine 

spelletjes, van een intensieve training tot 

een bootcamp. Er kwamen allerlei 

activiteiten langs en ondanks dat de 

weergoden ons een buitje gaven, genoten 

de deelnemers optimaal! 

 

Het was erg spannend om zo voor het 

eerst een kamp te organiseren, maar wat 

ben ik blij, trots en dankbaar hoe het is 

verlopen. Ik gok dat de verhalen nog wel 

even thuis bij de eettafel besproken gaan 

worden. Ondertussen ga ik mij alvast 

opmaken voor het volgende kamp en zijn 

de voorbereidingen daarvoor alweer in 

volle gang. 

Onderstaande sponsors wil ik bedanken 

voor de goodiebag met daarin: 

• Een waterfles van Be Fit   

• Een bokaal van Smit Sport Trofeeën 

  

• Een tasje met een naamsleutelhanger 

van Richard en Cindy (made by 

Manita&Cindy) 

 

Ook wil ik iedereen bedanken die zich in 

welke mate dan ook heeft ingezet om dit 

kamp mogelijk te maken. Wij kunnen niet 

wachten op de volgende.  

 

De catering (team 43): 

Monique, Manita, Chantal en Erica 

Fotografen: 

Cindy en Maurice 

Handyman: 

Iwan 

Begeleiders: 

Maike, Maurice, Vincent, Jef en Milton 

Activiteiten: 

Finn, Irene, Max, Yara en Iris 

Organisatie: 

Marit, Richard en Raoul 

 

KNZB+ wedstrijdzwemmen 
Twee deelnemers geselecteerd 

 

 

 

-------------- RICHARD POST 

 

Dit seizoen zijn Finn Wensveen en Ivan 

Halff uit een sterk deelnemersveld uit 

onze regio Midwest uitgenodigd door de 

KNZB voor het KNZB+ programma 

wedstrijdzwemmen.  

 

Zij zullen in eerste instantie 3 keer gaan 

meetrainen bij het OC (opleiding centrum) 

in Amsterdam.  

 

 

 

Na deze introperiode wordt er een 

definitieve selectie gevormd bestaand uit 

20 jongens. 

 

Behoor je hierbij dan komt er een vervolg 

programma bij het OC. 

Ook de trainers kunnen tijdens deze 

trainingen assisteren en Ivan en Finn  

bijstaan bij deze bijzondere momenten. 

 

Ivan en Finn veel succes en plezier 

toegewenst en zet hem op. 

 
 

 

 

    

http://www.vomar.nl/cik
https://befitoriginals.com/
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Jubileumprogramma krijgt vorm 
Van de jubileumcommissie 

 

-------------- AGEETH VAN NUGTEREN 

Het jubileumprogramma begint steeds meer vaste vorm te krijgen. Achter de schermen zijn steeds meer Hammers bezig met de 

voorbereidingen van het jubileumjaar. Uiteraard kunnen we nog veel meer hulp gebruiken bij de diverse activiteiten die gaan komen. Ook 

komen er nieuwe sponsoracties dus als je niet kunt of wilt helpen bij de activiteiten, dan kan het ook door deze acties te steunen.  

De QR-actie voor het jubileummagazine heeft 1307 euro opgebracht, waarmee een mooi begin is gemaakt voor de financiering van de 

gratis verspreiding. Als je deze nieuwsbrief krijgt ligt het al bij de drukker en we kunnen eigenlijk niet wachten om het resultaat te zien.  

De verkoop van de tweede lichting Fansjaals is ook in volle gang. Ze zijn nog te koop en de kou komt er aan dus wees er snel bij. 

Regelmatig zullen ze in het zwembad te koop zijn. 

 

Graag willen we in het jubileumjaar aan zoveel mogelijk mensen laten zien wat er in 100 jaar ZV De Ham ZC allemaal is gebeurd. 

Voorzichtig zijn we al begonnen met een Facebook groep: ZV De Ham ZC 100 jaar, waarin (oud-)Hammers foto’s, krantenartikelen en 

anekdotes kunnen plaatsen. De groep heeft inmiddels 278 leden. Daarnaast zijn we bezig met de voorbereidingen voor een Ham100Jaar 

tentoonstelling. Heb je materiaal waarvan je vindt dat het echt tentoongesteld moet worden, neem dan contact op via ons mailadres of 

met een van de leden van de jubileumcommissie. 

 

Verder zijn er al 2 belangrijke data die je nu al in je agenda kunt zetten! De jubileumversie van het Oliebollentoernooi - met deze keer 

ook een Oliebollen-estafette - vindt plaats op zaterdag 6 januari 2024. Daarna een informele nieuwjaars-/jubileumjaarreceptie voor leden 

en deelnemers. Het grote jubileumfeest voor leden, oud-leden en vrijwilligers vindt plaats op 8 juni. Voor de jonge jeugd staan er 

natuurlijk ook leuke activiteiten in de planning die nog even geheim blijven! 

 

Wil je helpen bij het organiseren of begeleiden van een van de jubileumactiviteiten, heb je een idee voor een leuke jubileumsponsoractie 

of heb je materiaal voor de tentoonstelling: mail naar jubileumcommissie@zvdeham.nl of neem contact op met Diana Polhuis, Johan de 

Boer, Margreet Scholtens, Marion van ‘t Veer, Karin Kremer, Ageeth van Nugteren of Lucia Commandeur. 

 

Pietenzwemmen 
Van de jeugdcommissie  
-------------- YVETTE VAN DIEPEN 

 

De jeugdcommissie is druk bezig met het organiseren van 

activiteiten voor de jeugd. De meeste activiteiten staan 

gepland voor het komende jubileumjaar, maar ook daarvoor 

de laatste periode van dit kalenderjaar staan er leuke dingen 

op de agenda.  

 

De eerstvolgende activiteit is het welbekende Pietenzwemmen. 

Dit zal plaats vinden op donderdag 30 november. De 

uitnodiging zal binnenkort verstuurd worden voor de kinderen 

die het betreft.  Hou uw mail dus goed in de gaten!! 

 

 
 

 

   

 
 

Nieuws van de 

instroom 
 

-------------- YVETTE VAN DIEPEN 
 

Trainingsmaterialen  

Een paar weken geleden zijn de kinderen 

van de instroom verrast met nieuwe 

materialen. Deze moesten natuurlijk 

meteen uitgeprobeerd worden. Wat een 

plezier kun je maken met deze dingen, 

officieel zwemnoodles genoemd.  

Een mooi materiaal waar je vele soorten 

trainingen mee kunt doen. De trainers en 
kinderen zijn er blij mee!! 

Communicatie vanuit de instroom 

We krijgen regelmatig de vraag of de 

trainingen doorgaan. U mag ervan uit gaan 

dat alle trainingen altijd doorgaan. Mocht 

er iets veranderen in het trainingsschema, 

dan ontvangt u daar een e-mail van. 

  

Net als bijzondere activiteiten of acties.   

Nog nooit een mail ontvangen vanuit de 

instroom en uw zoon of dochter zwemt 

wel bij ons, dan horen we dat graag. 

Misschien is het juiste mailadres bij ons 

niet bekend. 

 

 
De instroom is erg blij met de nieuwe 

trainingsmaterialen.  

 

mailto:jubileumcommissie@zvdeham.nl
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Train de trainers 
Kennis delen  

-------------- MARIA VAN EGMOND 

 
Zaterdagochtend 23 september zijn we bij het waterpolo 

begonnen met een interne trainingsopleiding voor de 

jeugdtrainers. Vergelijkbaar met de WP2 opleiding van de 

KNZB, maar meer gericht op ZV De Ham ZC. Zeer specifiek.  

In 3 theorie ochtenden en 2 praktijk ochtenden gaan we het 

hebben over waterpolo. En specifiek over:  

- Leeftijdskenmerken 

- Techniek (per leeftijd) 

- Tactiek (per leeftijd) 

- Trainingsopbouw 

- Oefeningsopbouw 

- Jaar planningen 

- Aandacht voor het 

individu binnen een 

teamsport.  

 

Met 6 enthousiaste trainers en Marion van t Veer als back-up 

en kennis/vraagbaak is er een start gemaakt. Niet iedereen 

kan alle vijf bijeenkomsten komen, maar alles wordt 

gedocumenteerd en besproken. Dus voor wie een keer niet 

kan, is er alle gelegenheid om zich in te lezen of Maria of 

Marion te bevragen. Er is ruimte voor meer. En zeker ook 

ruimte voor herhaling in de toekomst. Zoveel is nu al 

duidelijk.   

 

Heel gaaf om te doen. De kennis zit binnen onze club en in 

ieders hoofd en daar moeten we gebruik van maken. Met 

elkaar komen we elke keer een stuk verder. Gelukkig was het 

een en al interactie. Dat is de manier waarop ik de cursus 

geven leuk vind en energie van krijg. Iedereen heeft al kennis 

in zijn hoofd. En als we het met elkaar delen worden we als 

club beter en maken we het leuker voor de kinderen.  

 

 

 

 

Kort nieuws 
Van de waterpolocommissie 
-------------- DIANA POLHUIS 

 
Pupil van de week 

Vanaf zaterdag 14 oktober zijn we gestart met de pupil van 

de week. Elke thuiswedstrijd van Da1 en H1 sluit een E-pupil 

aan. De E-pupillen worden in het zonnetje gezet als blijk van 

waardering voor hun inzet. En wie weet inspireert het hen om 

in de toekomst er zelf te staan als lid van een van de 

selectieteam. 

 

Testdag RTC voor KNZB+ 

In de week voor de herfstvakantie 

hebben 25 jeugdspelers meegedaan 

aan de testdag. Daarvan zijn 20 

jeugdspelers uitgenodigd voor 

deelname in Zeist. De jeugdspelers uit 

2010/2011 trainen 1 x per maand 

mee in Zeist, 2008/2009 1 x per 

week. Een mooi resultaat, wij zijn trots 

op de inzet van onze jeugdspelers. 

 

Dames 1 speelt halve finale KNZB beker  

Na een mooie overwinning op 15 oktober jl. op UZSC Da 1 

met 14-16 spelen onze dames op 26 november de halve 

finale tegen De Zaan! Deze halve finale vindt plaats vanaf 

16.10 uur in De Slag. Kom onze dames vooral aanmoedigen! 

 

 

 

 

Trainingsstage 2024 

 

------- BEGELEIDINGSTEAM TRAININGSSTAGE 2024 
 

Het wordt zo langzamerhand een traditie. In de 

voorjaarsvakantie gaat een deel van de jeugd (eredivisie 

jeugdteams) op stage naar het buitenland. Ook in ons 

jubileumjaar 2024 gaan we.  

 

Op dit moment staan er 39 sporters op de lijst en de 

verwachting is dat er nog een aantal bij komt. De locatie is nog 

niet helemaal rond, maar de verwachting is dat het deze keer 

Kroatië of Servië wordt, waterpololanden bij uitstek.  

 

Waarom nu al in de nieuwsbrief, het is nog lang geen februari 

2024? De sponsoraties starten natuurlijk. Zo waren de 

bloembollen al binnen korte tijd uitverkocht. Dankzij een 

bevriende bollenkweker hebben wij ze weer goedkoop kunnen 

inkopen en hebben we er een leuk bedrag mee binnen kunnen 

halen. 

 

Maar niet getreurd. De volgende actie komt er al aan: De 

Kerstbomen en binnenkort ook weer de stroopwafels. Dus houdt 

de socials en de volgende nieuwsbrief in de gaten en steun 

onze jeugd (en hun ouders) financieel om deze trainingsstage 

weer mogelijk te maken.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 
 

 

Het Ham Eeuwtje 
Het jubileumbiertje  
 

Beste Hammers, oud Hammers of vrienden van de club.  

Hier is hij dan, het Ham Eeuwtje, het jubileumbiertje ter ere van het 100-jarige bestaan van ZV De Ham ZC. 

 

In augustus 2023 kwamen vijf bierdrinkende mannen met het idee een jubileumbiertje te maken voor onze 

mooie club. Met kennis van bier drinken, maar niet van bierbrouwen hebben Tom, Marco, Frank, Gert en Clim 

in samenwerking met de Noord-Hollandse Bierbrouwerij een geheim recept ontwikkeld. 

 

Een mooie naam voor het jubileumbier kon uiteraard ook niet ontbreken. Er werd leuk mee gedacht, 

Hammertje? Cromme Ham? Koekenbiertje? Het werd het Ham Eeuwtje. Nienke Beets redde de vijf bierdrinkende 

mannen met een mooi etiket voor het jubileumbiertje. Hij is erg mooi geworden vinden wij. Nienke bedankt. 

 

Speciaal bier drink je natuurlijk uit een mooi glas. Ook hier hebben de vijf bierdrinkende mannen aan gedacht. 

Een mooi elegant glas, met Ham Eeuwtje logo op het glas, gesponsord door Cargill, waarvoor dank! 

 

Een reclamespot voor de verkoop van het Ham Eeuwtje kon 

uiteraard niet ontbreken. Marco Smit, de huis fotograaf van 

De Ham, ging met ons het avontuur aan. Hij schoot 

prachtige beelden voor de making off waar vervolgens een 

mooi filmpje van is gemaakt. Heb jij hem al gezien? Dat 

biertje wil je toch hebben. 

https://youtu.be/kfKSrtZRWig 

 

Het Ham Eeuwtje. 

Het Ham Eeuwtje. Een goddelijk met een zachter rijke 

smaak. Bekroond met een stevige schuimkraag voor de 

echte bierliefhebber en Ham gelegenheidsdrinker. Een blond 

biertje met een vleugje sinaasappel gebrouwen uit Zwet en 

Ham water. 

 

Al dorst gekregen? Het biertje is vanaf nu te koop! Leuk als 

cadeautje voor Sinterklaas of Kerst. Het is een eenmalige 

gelimiteerde oplage. Wees er dus snel bij. Op=Op. 

 

Via het bestelformulier kan je jouw bestelling plaatsen. Je 

bestelling is vervolgens af te halen op een van de 

afhaallocaties. 

 

https://forms.gle/x8BBoZYaQWiCf7LQ6 

 

Ook zullen wij verkoopdagen houden in het zwembad. 

 

Het Ham Eeuwtje is verkrijgbaar in flessen van 33cl (€3,00) en 75cl (€8,50). Het bijbehorende bierglas is 

verkrijgbaar vanaf eind november, maar wel al te bestellen voor €4,50. 

 

Haal nu jouw Ham Eeuwtje in huis. 

NIX18 

 

 

 

https://youtu.be/kfKSrtZRWig
https://forms.gle/x8BBoZYaQWiCf7LQ6


 

 

Wat maakt de Ham de Ham? 
Impressie van het Zaans Sportcongres 
-------------- JOHAN DE BOER 
 

Laatst bezocht ik het Zaans Sportcongres, samen met Marc en Wim als bestuurslid en Diana, Maria en ikzelf namens de 

waterpolocommissie. Een uitstekend georganiseerde avond waaruit blijkt dat het sport gerelateerde verenigingsleven binnen de 

omgeving Zaanstreek nog altijd bruisend is met veel vrijwilligers die zich inzetten voor hun vereniging. Bart Heuvingh, 

topsportbegeleider bij AZ, opende de avond en leerde ons over ‘de groeimindset’ en de theorie open/gesloten hand, een basis van 

(talent) ontwikkeling en succes: 

- Ben je bereid te leren om het elke keer beter te doen (open hand) of blijf je vastzitten in een bewijsdrang van jouw 

talent en dat “het” je wel komt aanwaaien (gesloten hand)? 

- Geef je op bij tegenslag (gesloten) of zet je juist door (open)?  

- Zie trainen als onnodig (gesloten) of juist als noodzakelijk (open)?  

- Zie je feedback als een bedreiging (gesloten) of leerhulp (open)?  

 

Een thema dat mij aansprak en waarvan ik vind dat we dat binnen De Ham op moeten pakken. Ik hoop dat we met de middelen 

van het Schipholfonds een presentatie van Bart voor al onze leden kunnen organiseren.  

Vervolgens bezocht ik een tweetal clinics waaronder “De gelukkige vereniging”, een bevlogen presentatie van Jan van Eunen over 

organisatiestructuur en dat de basis voor het verenigingsleven PLEZIER is. Zijn motto: “Je kunt niet succesvoller zijn dan gelukkig”. 

Inzichten en vragen die ik mee heb genomen uit deze clinic: 

1) Plezier is cruciaal om leden te behouden. Plezier, positieve aandacht en verbinding is belangrijk. Wanneer er een goed gevoel 

heerst bij de club, blijven leden langer lid en komt er vanzelf actie. Als mensen worden gevraagd naar hun herinneringen over 

het verenigingsleven zal dat nooit een technisch verhaal zijn, maar eerder de legendarische verhalen eromheen, het was een 

fijne periode uit mijn leven, leuke toernooien en de trainer zag mij staan en zorgde voor plezier. Voor de volgende WPC-

vergadering zal ik de volgende vragen meenemen: Krijgt iedereen aandacht? Is er oog voor leden die niet deel uitmaken van 

selecties en leden die niet verbaal sterk zijn of bijv. nooit een doelpunt maken? Doen wij voldoende voor positieve aandacht? 

Hebben wij commissieleden en bestuursleden die “plezier” in de portefeuille hebben en waarborgen dat er ook voldoende 

plezier is? 

2) De leden van een vereniging maken “de club”. Het is belangrijk om als vereniging te bepalen wat de kernwaarden zijn en wat 

belangrijk is. Ik vertrok met het inzicht dat commissies en het bestuur met de beste bedoelingen bepalen wat voor anderen 

wat belangrijk is. Je moet ervoor zorgen dat iedereen zich onderdeel voelt van de vereniging. Een vraag die ik de lezer van 

dit stuk zou willen stellen, weet jij wat voor jou belangrijk is en krijgt dat voldoende aandacht? Iets doen voor de vereniging 

zou mijns inziens de norm moeten zijn, niet een verplichting. Waar maak je je druk om bij De Ham? Wat vind je leuk om te 

doen, waar ben je goed in? Hoe kan ik de club verder helpen en nog mooier maken? Dát geeft gezamenlijk eigenaarschap 

over onze vereniging. Heten we onze nieuwste leden en vrijwilligers een goed genoeg welkom? Waar staat De Ham voor? Wat 

kan je van ons verwachten, maar sterker nog wat verwachten we van jou als nieuw lid bij onze club?  

3) Sociaal psychologische veiligheid is superbelangrijk. Iedereen moet zichzelf kunnen zijn. Een cultuur waarin we toejuichen om 

fouten toe te geven en daarvan te leren. Trainers als voorbeeld, van onbesproken gedrag én met een VOG. Tijdens het 

Sportcongres werden er drie nieuwe “veilig sportklimaat” certificaten uitgereikt. Iets waar ik trots op ben dat wij die voorgaand 

jaar hebben behaald. Maar doen we daar binnen De Ham voldoende aan om die cultuur blijvend te verankeren?  

 

Daarna sloot ik aan bij een tweede clinic van Resie Hoeijmakers, die wetenschappelijk onderzoek doet naar de 

toekomstbestendigheid (waarom wordt of blijft men lid?) van sportverenigingen. De presentatie was theoretisch ingestoken maar ik 

werd door Resie wel aan het denken gezet. Er zijn drie pijlers voor de toekomstbestendigheid 1. Loyaliteit naar een club (mensen), 2. 

Inzet voor de vereniging als geheel en 3. Positieve mond-tot-mondreclame.  

 

Om ervoor te zorgen dat leden zich blijvend identificeren met de organisatie is het belangrijk om de vereniging blijvend te 

doordrenken van “waarde”, dat waar je positieve gevoelens door ervaart. Het is daarom voor de vereniging cruciaal de banden 

tussen leden, de organisatie, specifieke groepen en de organisatie te versterken. Wat maakt dat leden zich identificeren met de 

vereniging? Het gebruik van logo’s kán hierbij helpen. Nu wil ik niet zover gaan dat we allemaal een tatoeage van het Hamlogo 

moeten nemen maar zou wel bijdragen aan de onderlinge verbondenheid. Laten we beginnen met de vlaggen, pionnetjes, het 

scorebord, een broekje/shirtje/vestje/tasje met het Ham-logo en het langdurig lidmaatschap speldje. Elementen waardoor je je 

verbonden voelt en blijft met de vereniging en daar ook trots op bent.  

 

Met het ontbreken van een eigen clubruimte pleit ik dan ook voor nóg meer activiteiten om de onderlinge binding te vergroten. Ik 

denk aan gezamenlijk organiseren van sponsoracties, meer clubavonden rondom heren 1 en dames 1, waterpolo toernooien voor 

top- en breedtesport, budget voor teamuitjes en activiteiten die de verbinding tussen de verschillende afdelingen van de vereniging 

versterken.  

 

Om vooruit te lopen op de antwoorden op eerder gestelde vragen denk ik dat wij oog hebben voor plezier, voor zowel breedtesport 

als topsport en op dit moment veel doen om de onderlinge verbondenheid te realiseren. Denk alleen al aan het trainingskamp in 

Servië of het Jeugdkamp Borculo! De Ham is en blijft een prachtige vereniging waar ik al meer dan 25 jaar lid ben en graag blijf de 

rest van mijn leven. Ik heb er Maud ontmoet en aan de toekomstbestendigheid is met de komst van Cato aan gewerkt. Een 

oproepje: Wat maakt voor jou De Ham, “De Ham”? 

 

In het kader van het 100-jarig bestaan praat ik daar graag over door hoe we gezamenlijk De Ham een nog gelukkigere vereniging 

kunnen maken. Ik kan me voorstellen dat bijgaand stuk een reactie, herinneringen of een observatie of zelfs plannen bij je oproept.  

Waar zou jij kunnen helpen om De Ham nóg mooier te maken?  

 

Wat maakt volgens jou De Ham “De Ham”? Stuur je reactie naar johan.zvdeham@gmail.com en maken we daar nog een mooie 

reportage van voor het 100-jarig jubileum.  

 

Tot in het zwembad! 

mailto:johan.zvdeham@gmail.com

